
Zápis ze schůze Osadního výboru pro Konopáč 
ze dne 5. 9. 2021

Přítomni: Ing. Bulíček Zdeněk, Černovský Miloš, Klimprová Miloslava, 
Emerich Malát ml., Nováček Libor, Mgr. Novotná Alena, Bc. Radil 
Martin.

Omluveni:  JUDr. Plavec Tomáš – místostarosta.

Bod 1)

Členové osadního výboru odsouhlasili žádost paní Malátové Renaty o částečný

odkup pozemku č. 1588/3, jehož vlastníkem je město Heřmanův Městec. Šest

přítomných členů hlasovalo pro. Jeden se zdržel hlasování a nikdo nebyl proti.

Výsledek hlasování byl dne 6. 9. 2021 elektronicky odeslán na MÚ.

Bod 2)

Předsedkyně osadního výboru dne 25. 7. 2021 elektronickou cestou seznámila

členy osadního výboru o schůzce předsedkyně OV s architektem MÚ Ing. Tep-

lým a panem Černovským, na které byly vytipovány body, odkud a kam by měla

směřovat cesta  přes lávku a potok Konopka. Členové osadního výboru souhlasí

s investicí na zhotovení zhutněné cesty v takovém rozsahu,  aby byly v letošním

roce proinvestovány zbylé finanční prostředky, které byly osadnímu výboru při-

děleny MÚ  pro rok 2021. Předsedkyně osadního výboru požádala architekta

MÚ a vedoucího investičního odd. MÚ o součinnost tak, aby mohl být specifi-

kován přirozený a estetický směr cesty a použit vhodný materiál. Investiční od-

dělení MÚ osloví vhodného investora.



Bod 3)

Dne 6. 8. 2021 byla předsedkyni osadního výboru předána žádost chatařů  (viz

příloha zápisu) o umístění dopravního zrcadla v serpentině, ve které se odbočuje

k chatám a rybníku Herout. Osadní výbor tuto žádost podporuje zejména z toho

důvodu, že poslední chata je v majetku neziskové společnosti Veselo, která úzce

spolupracuje s MÚ a u které byl letos vybudován stanový tábor. Frekvence vozi-

del odbočující právě ze silnice č. 33749 směrem k chatám je  zvýšen i kvůli dě-

tem a rybářům. Křoviny podél levé straně této silnice nejsou vysekány a odbo-

čení na cestu je velice nebezpečné zejména když v protisměru sjíždí cyklista na

kole, který není vidět ani slyšet.

Bod 4)

Na stránkách města byla pro veřejnost  umístěna architektonická studie řešící

veřejnou úpravu návsi viz odkaz.

http://www.hermanuv-mestec.cz/o-meste-1/mistni-casti/konopac/aktuality/ 

Bod 5)

Pracovníci, kteří zajišťují svoz komunálního odpadu si stěžují na přerostlé křoví

u stavby čp. 24. Velké vozidlo nemůže zajíždět pro připravené nádoby tak, aby

se nepoškodilo (odření, utržení zrcátka apod.). Osadní výbor žádá MÚ, aby vy-

zvalo vlastníka domu k odstranění přerostlých větví zasahujících do cesty tak,

aby byla cesta pro vozidla průjezdná.

Bod 6)

Technickou skupinou MÚ byla upravena vrchní cesta vedoucí od letního kina

směrem k rybníku Herout. Zároveň byly zpětně umístěny betonové lavičky k od-

počinku. Nicméně cesta je cca 20 metrů před hrází rybníka Houska zarostlá hus-

tým náletem a ostružiním, tudíž neprůchodná. Technická skupina MÚ dokončí

http://www.hermanuv-mestec.cz/o-meste-1/mistni-casti/konopac/aktuality/


průchodnost cesty na hráz rybníka Houska a je velký předpoklad, že bude obno-

vena i schůdnost vrchní cesty pokračující až k hrázi rybníka Herout.

Použité zkratky:

osadní výbor - Osadní výbor Konopáč 

Konopáč – místní část města Heřmanův Městec

MÚ - Městský úřad v Heřmanově Městci 

Zapsáno dne 14. 9. 2021

Zapsala: Mgr. Novotná Alena
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